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iberalerna

Till kommunfullmäktige i Sundsvall kommun.

Motion beträffande cykelväg runt Alnö

Förslag till beslut

Vi föreslår kommunfullmäktige besluta

att

arbetet med utbyggnad av cykelväg runt Alnö återupptas

Bakgrund

I samband med att Mittsverige vatten projekterade vatten- och avloppsledningsnät runt Alnö
för några år sedan hade Sundsvalls kommun en målsättning att även färdigställa cykelbana, i
varje fall runt södra delen av ön.

Detta cykelvägsprojekt stannade av med anledning av att finansiering och projektering av
cykelväg och V/A inte gick hand i hand.

Behoven av bra och säkra förhållanden för trafikanter på Alnö, inte minst cyklister, kvarstår.

På Alnö samlas under sommarhalvåret stora grupper sportcyklister och vägssträckan pa öns
östra sida är mycket sma I utan vägren. Dessutom är allt fler människor, inte minst barn och
ungdomar i rörelse, gåendes eller cyklandes längs vägen.

Förslag

För att minska risken för olyckor vill Liberalerna att arbetet med cykelväg runt Alnö
återupptas.
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Liberalerna i Sundsvall

Stefan Falk (L)
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Annelie Luthman (L)


